
PROTOKOLL vid sammanträde i 

Djurgårdens IF:s överstyrelse på 
Stadion den 28/9/53.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, 
Norén, Eckerbrant, Liliequist

Förhindrad närvara: E. Karlsson

, § 1.
Ordföranden förklarade sammanträdet öppnat.

§ 2.
Föredrogs protokoll av den 21/9. I fråga om § 7 meddelade 

ordf., att han ansåg att i denna § skulle inryckas beslut om att 
sanktion givits för fotbollsresan till Fjärran Östern. Sekr. för
fäktade att endast arbets-sanktion lämnats. Ordförandens uppfatt
ning stöddes av Eckerbrant och Rinman, medan sekreterarens mening 
delades av Norén.
§ 3.

Nordlund framhöll att oavsett hur med i § 2 omnämnda sank
tion sig förhöll, borde det tas under omprövning huruvida sank
tion skulle meddelas i och med representationslagets öden i all
svenska serien. Då dessa öden kunde tänkas resultera i en för 
föreningens hela ekonomi ruinerande degradering, var det av bara 
denna anledning motiv nog att diskutera om denna resa med dess 
utgifter för föreningskassan var försvarbar.

Liliequist instämde i Nordlunds synpunkter och framhöll 
möjligheten av att laget på grund av återbud från några spelare 
ej blev så representativt, att Fotbollförbundets redan meddelade 
sanktion skulle gälla.

Eckerbrant meddelade, att han delgivit sektionsstyrelsen 
beskedet från ÖS att utgifterna för turnén måste reduceras, men 
i den mån detta skulle ske genom en nedprutning av spelarnas och 
ledarnas dagtraktamenten hade sektionsstyrelsen förklarat detta 
omöjligt.

Sedan även övriga i sammanträdet deltagande ÖS-ledamöter 
fastslagit, att någon åtgärd i sanktionsfrågan kunde få svåröver
skådliga följder därest inte sektionsstyrelsen beretts tillfälle 
diskutera ärendet med ÖS,, beslöts att kalla sektionsstyrelsen 
till sammanträde med ÖS påföljande dag, den 29/9 kl. 20.00 på 
Stadion.

§ 4.
Med tillägg till § 7 att sanktion till fotbollsresan be

viljats godkändes protokollet av den 21/9 och justerades.

§ 5.
Ordf. meddelade, att överenskommelsen i fråga om "Tini 

Kling"-filmen granskas av en advokat i Filmproducenterna. Som 
han fördagen kunde bedöma situationen föreföll ett kompro
missförfarande som naturligaste lösningen av de olika åsikterna.

§  6.
Norén rapporterade från föregående veckas samkväm med box

ningssektionen. Trivsam stämning, energisk samling inför den nya 



säsongen och god sammanhållning under den nya styrelsen, utgjorde 
Noréns intryck.

§ 7.
Dan Netzell från skidstyrelsen redogjorde för erhållet uppdrag 

att undersöka den ekonomiska ställningen mellan DIF och rektor A. 
Henkel /som repr. för tyska skidmyndigheter/. Djurgården hade i 
Oberstdorff ett tillgodohavande på 375:05 DM den 31/1/53, men sam
tidigt hade tyska skidförbundet ett krav på föreningen på 1.217:70 
DM gällande resekostnader etc. för den trupp som deltog i Hammar
bybacken i febr. 1952. Förbundet hade meddelat, att man helst såg 
att detta belopp stod kvar i Sverige för att tas i bruk vid kom
mande tävlingsutbyte. Då det inte stod klart hur förbundets krav 
uppstått, uppdrogs åt Netzell att ta kontakt med de vid tillfället 
som sektionsledare verksamma H. Hedjersson och S. Benson och 
senare återkomma med rapport. Till protokollet antecknades också 
att skidsektionen i enlighet med ovanstående hade en utländsk 
skuld på 842:33 DM.

§ 8.
På kallelse infann sig sektionsstyrelsen för bordtennis, fe- 

presenterad av E. Extergren, Ogberg och Neidenmark för diskussion 
om sektionens ekonomiska ställning. Extergren meddelade, att 
tidigare rapporterad skuld på kr. 946:85 höjts till 1.025:85, sedan 
en post på kr. 79:- tillkommit. Enligt Extergrens uppfattning 
skulle därmed alla skulder vara kända. Genom försäljning av ett 
pingisbord hade en mindre inkomst uppstått, vilken dock inte upp
tagits i sektionens inkomst- och utgiftsstat. På förfrågan med
delade Extergren, att sektionen anordnat en fotbolls- och bord
tennis-uppvisning i Roslagen. Den var dock inte redovisad ännu. 
En vinst på omkring kr. 227:- kunde förutses.

Beslut: Rinman skall göra en genomgång med sektionsstyrelsen 
av allt ekonomiskt. Inför säsongstarten (allsvensk premiär den 
4/10 mot Parca) erhåller sektionen ett förskott på kr. 300:-

§ 9.
Boxningssektionen gavs arbetssanktion för en tävling den 6/11, 

då en tysk trupp med bl.a. en olympisk mästare utlovats för 
kr. 2.000. Närmare uppgifter om svenska deltagare etc. skulle in
fordras.

§ 10.
Norén meddelade, att fotbollssektionen ej ansett sig kunna ta 

ställning till frågan om en ny prismonters bekostande förrän man 
fått se prov på de olika träslag som alternativt föreslagits, 
nämligen alm eller furu. Beslöts att Norén skulle få anskaffa en 
träbit av vartdera slaget för fotbollsstyrelsens snickerieveten
skapliga undersökning.

§ 11.
Inför årsmötet i skidsektionen den 2/10 fick sekr. i uppdrag 

meddela sektionsordf. Sven P. Johansson att Arvid Kjellström för
klarat sig intresserad gå in i styrelsen. ÖS skulle representera 
vid sektionsmötet med så många man som möjligt.

§ 12.
Avslutades sammanträdet.


